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Abstract (en)
The heater or cooler, for use e.g. in home or office, consists of a casing (70) with an inner convection chamber (50) with an air intake grille (61)
at the bottom and an outlet (71) in its lower front face. The convection chamber is divided into front (51) and rear (52) compartments by a vertical
partition (53), and has a heat source (5) in the lower part of the rear compartment. The heater or cooler also incorporates a cold source (101) in
a second air intake (100) in the upper part of its rear compartment (90), made e.g. in the form of a heat exchanger connected to a source of iced
water. Both heater and cooler can be connected, for example, to a reversible heat pump (110) situated outside the building.

Abstract (fr)
Le convecteur bénéficie d'un tirage naturel réversible. Il fonctionne sans bruit, puisqu'il ne possède pas de ventilateur. Il comprend une source
chaude (55) placée à la base du convecteur, débouchant dans un compartiment arrière (52). Un profil en couvercle (104) rabat l'air chaud dans un
compartiment avant (51) pour que l'air puisse sortir par la sortie (71). Une source froide (101) est placée dans une entrée d'air (100) située dans
la partie supérieure de la paroi arrière (90) du convecteur et débouchant dans la chambre de convexion. Application au chauffage de tous locaux.
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